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Jaarverslag Adviescommissie Bunnik Aan Zet Fonds 20221  
 

 

Samenstelling 

De Adviescommissie Bunnik Aan Zet Fonds (hierna te noemen: de commissie) startte op 

1 januari 2022 met 6 leden. Van deze leden wonen er vier in de kern Bunnik, één in 

Odijk en één in Werkhoven. Op 7 november heeft een van de leden, Wouter Turpijn uit 

Bunnik, na 7 jaar zijn deelname aan de commissie beëindigd.       

 

Werkwijze 

De aanvragen voor ondersteuning en subsidie komen binnen bij de gemeente Bunnik 

die de aanvragen toetst op ontvankelijkheid. Is een aanvraag ontvankelijk dan stuurt de 

gemeente deze per mail door naar alle commissieleden. De commissie bepaalt in 

onderling overleg hoe de aanvraag wordt behandeld en door welke twee leden.  

Als de aanvraag onduidelijk is of niet voldoet aan het toetsingskader van de geldende 

Subsidieregeling BAZF (op 9 juni 2020 is een herziene regeling ingegaan) nemen de 

betrokken commissieleden contact op met de aanvrager(s). Soms leidt dat tot een 

aangepaste aanvraag of ziet de aanvrager ervan af.  

Als de leden een aanvraag als voldoende passend beoordelen, volgt er een gesprek met 

de aanvrager. In 2022 was het vanaf het voorjaar gelukkig weer mogelijk om, na 2 jaren 

met coronabeperkingen, direct te overleggen met de aanvrager(s).  

 

De twee betrokken commissieleden beoordelen de aanvraag zo spoedig mogelijk en 

voorzien de aanvraag, na contact met de aanvrager, van hun conceptadvies.   

De overige leden beoordelen dit conceptadvies en geven hun reactie.  

Het definitieve advies wordt vervolgens aan het College van B&W verzonden dat dit 

binnen de gestelde termijn afhandelt en de aanvrager(s) informeert over de uitkomsten. 

Bij een positief advies ontvangt de aanvrager een subsidiebeschikking. 

 

Bij uiteenlopende opvattingen over het te geven advies belegt de commissie een 

plenaire bijeenkomst of mailsessie om consensus te bereiken over de inhoud van het 

advies. 

Het komt soms voor dat een commissielid betrokkenheid heeft bij een aanvraag of de 

aanvrager. Betrokkene meldt dit meteen en neemt niet deel aan de besluitvorming.  

 

 

 

 
1 (cf. art.12 Subsidieregeling BAZF, gem. Bunnik, d.d. 8-6-2020) 
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De aanvragen in 2022 
In het jaar 2022 zijn de volgende 7 aanvragen (zie ook: Bijlage 1) besproken in de   

commissie: 

 

1. Aanvraag d.d. 13 januari 2022 van bewoner Odijk namens 3 scholen van het 

Scholeneiland: aanleg nieuw duurzaam kunstgrasveldje bij het schoolplein. 

Op 25 februari ontvangt de commissie de aanvraag voor een hernieuwd 

sportgrasveld op het Scholeneiland. Het veldje was na gebruik vaak verworden tot 

een modderpoel. Doel van de aanvraag is om het veld te voorzien van drainage, 

een hoger hek en ca 90 m² kunstgras. Ook komt er beter groen voor de bewoners 

op het plein. Alle scholen hebben het initiatief, samen met de buurtcoaches en het 

Sporthuis, omarmd. Om geld te verzamelen door de leerlingen zijn er acties op 

touw gezet  w.o. een statiegeldactie, een sponsorloop en een voetbalclinic.  

De totale begrote kosten zijn gedekt door de opbrengsten van deze acties en de 

gevraagde bijdrage vanuit het BAZF.  

Op 6 april adviseert de commissie aan B&W de gevraagde bijdrage ad € 5.000 toe 

te kennen.    

   

2. Aanvraag d.d. 5 februari: verzoek om 2e deel van het budget door 

projectmanager Repair Café Bunnik om, na een geslaagde pilot in 2021, het 

Repair Café te Bunnik verder te exploiteren. 

In het najaar van 2021 heeft het Repair Café een viertal goedbezochte zaterdagen 

(2 en 30 oktober, 27 november en 11 december) georganiseerd in de 

MFA/Bibliotheek te Bunnik. De commissie ontving van de initiatiefnemer op 21 

december de evaluatie van deze pilotperiode. Op basis van deze positieve 

evaluatie heeft de initiatiefnemer op 5 februari 2022 aan de commissie verzocht 

om het 2e deel van het budget t.w. € 1.500,-  toe te kennen aan het Repair Café.  

Na uitgebreide kennisname van de evaluatie en de aanvraag heeft de commissie 

besloten om B&W te adviseren om deze € 1.500 toe te kennen. 

 

3.    Aanvraag d.d. 4 maart 2022: de ontwikkeling van een Dorpsvisie Werkhoven 

2030 in een samenwerkingsverband van o.a. bewoners en ondernemers. 

        Op 7 maart ontving de commissie een aanvraag van een bewoner uit Werkhoven 

namens de Initiatiefgroep Leefbaar & Veilig Werkhoven. Deze groep is in 2019 

opgericht en was aanvankelijk gericht op de verkeersdrukte en -veiligheid in de 

kern Werkhoven. Dit doel groeide verder uit tot een duidelijke visie over veiligheid 

en leefbaarheid, uitmondend in een te starten traject van bewoners, 

ondernemers, instanties en verenigingen met als doel de duurzame ontwikkeling 

van het dorp.  
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De subsidieaanvraag is vooral bedoeld voor het uitwerken en opstarten van dit 

gezamenlijk traject. Het gaat m.n. om kosten voor zaalhuur, catering en de in te 

zetten communicatiemiddelen naar de bewoners van Werkhoven. 

De commissie heeft uitvoerig gesproken met initiatiefnemers en een positief beeld 

gekregen van de deskundigheid en creativiteit van de groep. Een bijeenkomst rond 

dit project toonde aan dat er veel interesse bestaat bij de inwoners. Ca 150 

mensen bezochten een bijeenkomst over dit project.  

Een echt voorbeeld van burgerparticipatie.  

Op grond van bovenstaande ervaringen adviseert de commissie op 3 april aan 

B&W om de gevraagde bijdrage van € 5.000,- voor dit traject van diverse partijen 

in het dorp Werkhoven toe te kennen 

 

4. Aanvraag van 31 maart van inwoner Odijk: aanbrengen spouwisolatie en 

zonnecollectoren. 

Een inwoner uit Odijk doet een beroep op het BAZF voor een bijdrage aan het 

installeren van isolatie en zonnepanelen. De commissie is hiervan op de hoogte 

gesteld door de gemeente en na gezamenlijk overleg is er contact opgenomen met 

indiener dat zijn aanvraag niet past bij de criteria en het doel van het BAZF. 

Betrokkene is door de gemeente wel op het spoor gezet van 

subsidiemogelijkheden, bijvoorbeeld via de Provincie, m.b.t. isolatie en 

energieopwekking. 

  

5. Aanvraag van 30 oktober van een bewoner van ’t Burgje uit Odijk: het aanleggen 

van een stroomkabel om een buurt-AED te activeren. 

In de zomer van 2022 hebben bewoners van ’t Burgje in Odijk geld ingezameld 

voor een eigen 24h/buurt-AED. Tezelfdertijd hebben 21 bewoners een EHBO- en 

reanimatiecursus gevolgd. Zij kunnen zo nodig gelijk in actie komen als de AED 

vereist is. Hoewel de AED al in bezit was van de buurt, kon deze niet geplaatst 

worden bij de nieuwe kinderopvang omdat de bouw hiervan vertraagd is. Dat 

heeft ertoe geleid dat er een andere locatie gevonden is voor de AED. Dat is de 

boerderij in het midden van de wijk. Er is evenwel bij deze locatie geen openbaar 

stroompunt, waardoor de noodzaak ontstond om een kabel bij de boerderij aan te 

leggen. Aanvrager heeft een beroep gedaan op het BAZF om hiervoor een subsidie 

te verstrekken van € 600,-. De commissie merkt op dat de vertraging van de 

kinderopvang Mama Mia niet voorzien was. Overigens is deze instelling alleen 

maar huurder van het gebouw. De boerderij lijkt al met al een goede alternatieve 

plek te zijn voor de buurt-AED. De stroomkosten zijn erg laag.  

Met deze wetenschap adviseert de commissie op 22 november aan B&W om de 

gevraagde bijdrage ad € 600,- voor de aanleg van een stroompunt voor een 24h-

AED toe te kennen.  
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6. Aanvraag d.d. 5 november: aanvraag bewoner Odijk voor het herstel van de 

oude loop van de Kromme Rijn te Odijk. 

Op 18 november ontving de commissie een uitgebreide aanvraag over het 

realiseren van het herstel van de oude loop van de Kromme Rijn in Odijk. Dit 

samen met een uitgebreide beschrijving van de afgelopen periode waarin 

aanvrager aan veel partijen zijn plan heeft uitgelegd en aangeprezen. Om het plan, 

herstel van de oude loop, ruimtelijk meer inzichtelijk te maken doet aanvrager een 

beroep op het BAZF om een bijdrage voor het laten maken van een 

landschapsontwerp ten einde het plan verder te brengen en meer draagvlak te 

scheppen.  

Op 1 december hebben twee commissieleden aanvrager uitgebreid gesproken 

over het plan.  

De oude loop van de Kromme Rijn is nog deels zichtbaar in Odijk. Het idee is om 

de door de gemeente aangebrachte (grote) duikers te vervangen door bruggen, de 

nieuwe oevers te vergroenen en enkele kano-opstappunten aan te leggen. 

Dit alles ten behoeve van de natuur- en cultuurhistorische waarden van dit deel 

van Odijk en voor de recreatie, i.c. de kanosport. 

 

De commissie heeft waardering voor de opzet van het plan en het werk dat 

aanvrager al verzet heeft. Niettemin blijft de vraag over of het plan voldoende 

aansluit bij de criteria van het fonds. De commissie vindt van niet: 

• Het plan is nog heel erg verbonden aan de aanvrager.  

• Of er voor dit plan daadwerkelijk steun is vanuit de bevolking van Odijk (en de 

2 andere kernen) is nog niet duidelijk.  

• Is er betrokkenheid vanuit de burgers voor het plan? Vooralsnog is dat niet 

aangetoond.  

• Vergroot het de leefbaarheid? Ook dat is onzeker.  

 

De commissie schat in dat het een erg kostbaar project is, te duur en te ambitieus 

voor de kern Odijk. De gemeente heeft al aangegeven dat er op dit moment geen 

ruimte is om zo’n plan te financieren. Daarbij is er ook een forse rol weggelegd 

voor het Waterschap (HDSR) als het gaat om aanpassingen in het water- en 

rivierenlandschap. 

Op 12 december adviseert de commissie aan B&W de gevraagde bijdrage van 

€3.000,- niet toe te kennen. 
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7. Aanvraag d.d. 7 december van werkgroep ‘Werkhoven laat je horen’: starten van 

een maandelijkse live-muziekavond voor de bewoners van het dorp i.s.m. Het 

Wapen van Werkhoven. 

De werkgroep ‘Werkhoven laat je horen’ is een initiatief van een drietal bands 

samen met café-restaurant Het Wapen van Werkhoven. Voor de organisatie van 

een reeks maandelijkse (gratis) muziekavonden heeft één van de werkgroepleden 

een beroep gedaan op het BAZF. Doel hiervan is om ook de grote groep in het 

dorp die minder in de sociale netwerken verkeert, uit te nodigen voor de avonden 

die op de 3e vrijdag van de maand georganiseerd gaan worden. De eerste avond is 

gepland op 20 januari 2023. 

Er is een groep vrijwilligers betrokken is bij de organisatie van de avonden. Het 

Wapen van Werkhoven betaalt de promotie (zoals drukwerk, flyers). De 

werkgroep heeft bij de aanvraag een uitgebreide begroting opgesteld voor het 1e 

semester. Voor de startperiode (6 maanden) moeten kosten gemaakt worden, ca 

€ 8.200-. Daarvan is € 3.400,-  al afgedekt. De werkgroep verzoekt om een bijdrage 

van € 4.000,- vanuit het BAZF. 

De commissie ziet dat er veel animo is voor deze avonden. Na verloop van tijd 

moeten de avonden zichzelf kunnen bedruipen, bijv. met een bezoekersbijdrage of 

meer sponsoring. Ook de muziekkeuzes (classic rock & blues) kunnen volgens de 

werkgroep bijdragen aan de belangstelling van ook de oudere generatie.   

De commissie vindt dat het project voldoet aan de criteria van het BAZF en 

adviseert B&W de gevraagde bijdrage van € 4.000,- toe te kennen aan de 

werkgroep WLJH. 
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Bestuurlijk overleg  

Eind 2021 was er weer ruimte voor een gezamenlijk commissie-overleg over de 

aanvragen. Ook besprak  de commissie toen de vraag hoe het BAZF meer in de 

publiciteit gebracht kan worden in 2022. Dit vanuit de verwachting en de overtuiging dat 

daardoor meer burgers/organisaties de mogelijkheden van dit unieke fonds leren 

kennen en het gaan gebruiken om een sociaal project te starten. En daar profiteren dan 

weer alle inwoners van de gemeente van.  

 

De commissie heeft hierover eind november 2021 ook met de portefeuillehouder (i.c. de 

burgemeester) gesproken en aan hem gevraagd of de gemeente meer ondersteuning 

kan geven bij de PR en communicatie over het doel en de projecten van het BAZF.  

In 2022 is (aansluitend op dit bestuurlijk overleg in 2021) verder gesproken over de 

inzet/bijdrage van partijen (aanvragers/gemeente/commissieleden) bij de verdere 

bekendheid en gebruikmaking van het fonds.  

Er is overeenstemming over een uitgebreid communicatieplan waarbij professionele 

ondersteuning vanuit de gemeente wordt ingezet en er meer PR gaat plaatshebben 

waar alle bovengenoemde 3 partijen een rol  in kunnen vervullen. Dat kan al vóór of bij 

de start van een project door PR via de sociale media en het Bunniks Nieuws, maar ook 

door meer aandacht te geven aan de resultaten en het verloop van een project. Enkele 

voorbeelden van recente datum zijn artikelen in de pers of op de gemeentesite over de 

succesvolle ochtenden in het Repair Café van Bunnik, de editie van de Zomerschool 

2022 (juli/aug) en de komende  muziekavonden in 2023 in Het Wapen van Werkhoven. 

 

Verder is er gesproken over een meer toegankelijke aanvraagprocedure en contact over 

het BAZF met Bunnik Samen.  

Ook is gepleit voor het informeren en bereiken van gemeenteraadsleden over de 

mogelijkheden en resultaten van het BAZF. Een uniek fonds dat door de gemeenteraad 

zelf is ingesteld en dat zeer toegankelijk is voor alle inwoners. 

Een fonds ook dat als een effectief middel kan dienen voor het vergroten van de 

burgerparticipatie in onze gemeente. 

 

Adviescommissie Bunnik Aan Zet Fonds 

Bunnik, 1 februari 2023  

 

Commissieleden BAZF per 31 dec. 2022 

1. Lex Heijnis, Odijk 

2. Paul Schaap, Bunnik 

3. Rob Strijbos, Bunnik 

4. Tineke van Weerdenburg, Werkhoven  

5. Wim van Daalen, Bunnik 

6. Vacature, per 7 nov ‘22 (wegens vertrek dhr. Wouter Turpijn)  



8 
 

 

 

 

roze wit

BIJLAGE 1 AANVRAGEN BAZF 2022 toegewezen afgewezen

31-12-2022 2022 opm.

# AANVRAAG ONTV. PROJECT/AANVRAAG KERN/ aanvrager bedrag

1 13-1-2022 aanleg voetbalveldje basisscholen Odijk sch-eiland Odijk 5.000€       

2 22-2-2022 Repair Café in MFA Bunnik doorstart na pilot Bunnik 1.500€       

3 4-3-2022 Project Leefbaar Werkhoven Werkhoven 5.000€       

4 31-3-2022 project spouwisolatie en zonnecollectoren 1 persoon Odijk 2.000€       afgewezen verwijs isolatiesubs

5 30-10-2022 aanpassing aansluiting AED 24h, Burgje Odijk Odijk 600€          

6 5-11-2022 Wijzigen omloop rivier Kromme Rijn Odijk Odijk 3.000€       afgewezen

7 7-12-2022 project maandel. Muziekavonden, Werkhoven Werkhoven 4.000€       

16.100€     5.000€            afgewezen

2022
16.100€         54% van max 30K; toegewezen

5.000€           afgew

21.100€         

TER VERGELIJKING: 2021

2021
6.750€           22 % van max 30k; toegewezen

11.459€         afgew.

18.209€        

 
 

    

 




